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How do I get there?                                                          چطوری برم اونجا؟   
I was thinking about you.                                                داشتم راجع به تو فکر میکردم   
It's raining.                                                                               داره بارون میاد
I can pay for dinner.                                                          من میتونم پول شام رو بدم   
Monthly                                                                                  ماهیانه   
How much is your payment?                                     قسطت چنده؟    
______________________________________________________ 
 
 
How's the weather in Tehran?                                      هوا تو تهران چطوره؟ 
It's a little cold.                                                                 یه کم سرده      
And rainy                                                                               و بارونی   
 
But it's better than New York.                                    ولی از نیویورک بهتره     
 
Have you ever been to New York?                          آیا هرگز نیویورک بودی؟   
Yes, I've been to New York.                                        آره ،  نیویورک بودم    
I used to live there.                                                               من قبلا ها اونجا زندگی کردم
 
Fifteen years ago                                                              پانزده سال پیش    
 
Before                                                                                     قبل   
Before I go.                                                                            قبل از اینکه برم  
 
Before I moved.                                                                قبل از اینکه نقل مکان کردم    
Right before I moved here.                                          اینجا نقل مکان کردم    به درست قبل از اینکه 
 
That's why I don't like New York.                                 به همین خاطر از نیویورک خوشم نمیاد   
 
Are you still waiting for the bus?                                  آیا هنوزم منتظر اتوبوس هستی؟  
Yes, I am.                                                                                جواب مثبت کوتاه 
 
It's always late.                                                                همیشه دیر میکنه ( همیشه دیره )     
The bus always arrives late.                                          اتوبوس همیشه دیر میرسه  
 
Would you like to have some coffee?                      ؟   دلت میخواد یه کم قهوه صرف کنی
That's not a bad idea.                                                      فکر بدی نیست   
 
But where's the coffee shop?                                      ولی کافی شاپ کجاست؟   
It's right after that sign.                                                    درست بعد از اون علامته   
Okay. Let's go.                                                                 اوکی، بیا بریم      
 
Have you been to this coffee shop before?             قبلا این کافی شاپ بودی؟
Yes, and they always have hot tea.                           آره،  و همیشه چای داغ دارن  
 
That's why I like this coffee shop.                                به همین خاطر این کافی شاپ رو دوست دارم 
They have different teas.                                                 چای های مختلفی دارن 
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 مکالمه                                                                            
_________________________________________________________________ 
 
 دیر کردی.  با اتوبوس اومدی؟ 
A: You're late. Did you come by bus? 
 
 آره متاسفم ،  ولی تو میدونی اتوبوس همیشه دیر میکنه.  به همین خاطره همیشه دیر میکنم. 
B: Yes, I'm sorry, but you know the bus is always late. That's why I'm always late. 
 
 فکر میکنم چون امروز هوا بارونیه.  جلسه رو زود شروع کردیم،  و درست بعدش میریم رستوران.
A: I think it's because the weather's rainy today. We started the meeting already, and we're going to a 
restaurant right after. 
 
 اوکی،  پس میتونیم با همدیگه بریم به رستوران. 
B: Okay. Then we can go to the restaurant together. 
 
 ما خیال داریم واسه سی دقیقه دیگه جلسه داشته باشیم. 
A: We're going to have the meeting for another thirty minutes. 
 
 همین الان چکار میتونم بکنم؟ 
B: What can I do right now? 
  
 فقط میتونی منتظر باشی. 
A: You can just wait. 
 
 حداقل بذار یه خورده کار بکنم. 
B: At least let me work a little. 
 
 اوکی.  ولی تو نمیتونی بیای جلسه. 
A: Okay. But you can't come to the meeting. 
______________________________________________________ 
 
 
The weather's very nice today.                                  امروز هوا خیلی خوبه    
 
I'd like to go to the zoo.                                                دلم میخواد برم باغ وحش      
But I don't know where it is.                                        ولی نمیدونم کجاست      
 
How do I get there?                                                           چطوری برم اونجا  
 
How do I get to the zoo?                                               چطوری برم به باغ وحش؟    
It's very far from here.                                                      از اینجا خیلی دوره  
 
Would you like to go with me?                                     دلت میخواد باهام بری؟  
Yes, can you pick me up?                                              آره، میتونی برم داری؟  
 
How do I get to your place?                                         چطوری بیام خونتَ؟    
You've been here before.                      )                         قبلا اینجا بودی ( بوده ای 
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How do I get there? چطوری برم اونجا؟                                                             
You have to take the first exit.                                  باید اولین خروجی رو برداری       
Then turn right.                                                                     بعد بپیچی راست 
 
Our house is right after the gas station.                خونمون درست بعد از پمپ بنزینه     
 
Come early.                                                                           زود بیا 
Come early in the morning.                                        صبح زود بیا     
 
How do I get to your place?                                          چطوری بیام خونتَ؟  
I'm not saying it again.                                                   دوباره نمیگمش     
 
How many times have you been to my place?              مرتبه تو خونه من بودی؟ ( بوده ای ؟ ) چند 
I'm not sure.                                                                                     مطمئن نیستم 
 
You know how to get there.                                          تو میدونی چطوری بری اونجا 
 
Hello, Sam.                                                                      سلام سم       
I was thinking about you.                                                داشتم راجع به تو فکر میکردم  
I was thinking about you right now.                           م   داشتم همین الان راجع به تو فکر میکرد
 
They're going to Spain.                                             دارن میرن اسپانیا        
 
Who you talking about?                                                  داری راجع به کی حرف میزنی؟ 
I'm talking about my parents.                                      دارم راجع به والدینم حرف میزنم    
 
Are they still in Sweden?                                                 آیا اونا هنوزم سوئدن؟ 
Yes, they are.                                                                     جواب مثبت کوتاه    
 
They're thinking about moving to Spain. اسپانیا فکر میکنن                  دارن درباره نقل مکان کردن به  
They're moving to Spain soon.                                   دارن به زودی به اسپانیا نقل مکان میکنن    
 
They're thinking about staying there. دارن درباره موندن در اونجا فکر میکنن                         
 
How's the weather in Sweden right now?              هوا در سوئد همین الان چطوره؟   
It's raining.                                                                            داره بارون میاد    
 
The weather's usually rainy.                                         معمولا هوا بارونیه  
It's raining in Spain, too.                                                 تو اسپانیا هم داره بارون میاد   
 
Do you want to move to Spain, too?                         تو هم میخوای به اسپانیا نقل مکان کنی؟   آیا
 
I used to think.                                                                    قبلا ها فکر میکردم    
I used to think about it.                                                      قبلا ها راجع بهش فکر میکردم 
But not anymore                                                                ولی دیگه نه   
 
It rains too much there.                                                   اونجا بیش از حد بارون میاد 
And Sweden is too cold.                                               و سوئد زیادی سرده    
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It's raining there right now.                                            همین الان داره اونجا بارون میاد   
 
That's why they don't like Sweden.                             به همین خاطر از سوئد خوششون نمیاد 
And they're thinking about moving.                           و دارن راجع به نقل مکان کردن فکر میکنن   
 
Because it rains too much.                                             چون زیادی بارون میاد 
 
It doesn't rain a lot in Sweden.                                    تو سوئد زیاد بارون نمیاد    
It's just a little cold.                                                            فقط یه خورده سرده  
 
Let's go to the Hilton restaurant.                                  بیا بریم رستوران هیلتون 
 
How do we get there?                                                     چطوری میریم اونجا؟   
I don't know, but we can ask my wife.                          نمیدونم ،  ولی میتونیم از خانمم بپرسیم
 
I have enough money.                                                     من به اندازه کافی پول دارم  
 
I can pay for dinner.                                                             رو بدم من میتونم پول شام
Pay                                                                                         پرداختن    
 
I have more than enough money.                             من بیشتر از اندازه کافی پول دارم   
 
I can pay for both of us.                                                  من میتونم پول هر دوتامون رو بپردازم 
 
Did you pay for your car already?                              این زودی پول ماشینت رو دادی؟   به
No, I'm still paying for it.                                                  نه هنوزم دارم پرداختش میکنم   
 
I'm thinking about buying another car.                     دارم درباره خریدن یه ماشین دیگه فکر میکنم   
Because it rains a lot here.                                            چون اینجا خیلی بارون میاد  
 
My car doesn't work very well.                                   ماشینم خیلی خوب کار نمیکنه     
My car's too old.                                                                ماشینم خیلی قدیمیه     
 
I need a better car.                                                           یه ماشین بهتر لازم دارم    
But I still have to pay for my car.                                 ولی هنوزم باید واسه ماشینم پول بدم   
 
Monthly                                                                                   ماهیانه  
 
I'm paying for it monthly.                                               دارم ماهیانه پولش رو میدم     
I'm paying monthly.                                                         دارم ماهیانه پول میدم    
 
How much do you pay monthly?                                ماهیانه چقدر میدی؟  
Too much                                                                                خیلی زیاد
I'm paying too much.                                                     خیلی زیاد پول میدم     
 
I'm thinking about buying a cheaper car.                ین ارزونتر فکر میکنم   شدارم درباره خریدن یه ما
I want to buy a cheaper car.                                          میخوام یه ماشین ارزونتر بخرم  
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I just want a different car.                                                من فقط یه ماشین متفاوت میخوام 
 
I'm paying too much for my car.                                  واسه ماشینم    دارم زیادی پول میدم
How much do you pay monthly?                                ماهیانه چقدر میدی؟  
 
How much is your payment?                                       قسطت چنده؟ ( پرداختی )  
How much is your monthly payment?                   قسظ ماهیانت چنده؟    
 
Its four hundred dollars.                                                  چهارصد دلاره  
My monthly payment is four hundred dollars.      قسط ماهیانم چهارصد دلاره   
 
I want to buy a new house.                                         من میخوام یه خونه جدید بخرم     
But I don't have enough money.                                  ولی به اندازه کافی پول ندارم 
 
You can pay monthly.                                                  میتونی ماهیانه پول بدی      
You can pay for it monthly. رو بدی                                            میتونی ماهیانه پولش   
 
I don't have a job right now.                                           الانه شغلی ندارم  
Then you can't pay for it monthly.                               پس نمیتونی پولش رو ماهیانه بدی 
 
What are you thinking about?                                     راجع به چی فکر میکنی؟   
How do I get to the museum?                                     چطوری برم موزه؟  
 
Are you going to take the bus?                                    خیال داری اتوبوس بگیری؟  
Yes, I don't have a car yet.                                            دارم   نآره،  هنوز ماشین 
 
I don't know how to take the bus. نمیدونم چطور اتوبوس سوار شم                                             
 
You can ask your cousin.                                                 میتونی از پسرخالت بپرسی       
He always takes the bus.                                               اون همیشه اتوبوس سوار میشه  
 
____________________________________ 
 
Get 
Get there 
How do I get there? 
About 
Think about it. 
Talk about it. 
Think about it. 
Talk about it. 
Raining 
Rain 
Rainy 
Raining 
Monthly 
Monthly payment 
______________________________ 
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It's raining today.                                                              امروز داره بارون میاد    
I don't know what to do.                                                 نمیدونم چکار کنم    
 
Do you want to go to a coffee shop?                         آیا میخوای بری به یه کافی شاپ؟  
That's not a bad idea.                                                       فکر بدی نیست  
All right. Let's go.                                                               باشه،  بیا بریم   
 
 
 


